
Fra: Kari Patricia Kleppe [mailto:Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no]  

Sendt: mandag 9. juli 2018 09.14 

Til: John Fredrik Wallace 

Emne: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 

 
Hei.  
Beklager, men den er no utsatt til 15. september i år. Treng de lenger tid før fullføring av scene mm 
så er det bare å be om dette. 
God sommer. 
 
Venleg helsing 
 
Kari Patricia Kleppe 
spesialrådgjevar 
Regionalavdelinga | Næring- og lokalsamfunn 
HORDALAND FYLKESKOMMUNE 
Tlf: 90993968 
www.hordaland.no  
 
 
 

Fra: John Fredrik Wallace <john.fredrik.wallace@meland.kommune.no>  
Sendt: torsdag 5. juli 2018 08:59 
Til: Kari Patricia Kleppe <Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no> 
Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
 
Hei. 
Denne er oppført som utgått, men eg venter framleis på revisor, og har bedt om utsetting. 
  
  
John Fredrik  
  
  
  

Fra: Kari Patricia Kleppe [mailto:Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no]  

Sendt: tirsdag 12. juni 2018 16.52 

Til: John Fredrik Wallace 
Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei og takk for sist i møte hos fylkeskommunen. 
Eg svarer her under kvart av dine tre spørsmål: 
1.       Er det greit å be om utbetaling til de to delprosjektene som er ferdig og vente med det tredje? 

Eg ser at det ikkje er bedt om delutbetaling så langt i prosjektet. Du kan be om delutbetaling ut 
frå 45,7% av medgåtte kostnader (samla for alle tre prosjekta) totalt inntil 75% av totalt løyvd 
beløp kr 375 000. Kr 93 750 som er 25% må stå att til sluttutbetaling. 
  

2.       Eller kan vi evt be om utbetaling også av HFKs tilskudd til scenen selv om ikke hele bygget gjøres 
ferdig før sommeren? 
Ein kan kun be om utbetaling på bakgrunn av medgåtte kostnader.  
  

3.       Kan vi søke om at de 50.000 kr som ikke brukes til Flatøyprosjektet overføres til scenen? 
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Ja, dette vil da bli vurdert i forhold til rapport i delutbetaling som du sender og bekrefting av 
gjennomføring i tråd med tidlegare søknad og søknad om budsjettrevisjon. 

  
Mvh Kari 
  
  
Venleg helsing 
 
Kari Patricia Kleppe 
spesialrådgjevar 
Regionalavdelinga | Næring- og lokalsamfunn 
HORDALAND FYLKESKOMMUNE 
Tlf: 90993968 
www.hordaland.no  
  
  
  

Fra: John Fredrik Wallace <john.fredrik.wallace@meland.kommune.no>  
Sendt: tirsdag 12. juni 2018 15:26 
Til: Kari Patricia Kleppe <Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no> 
Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei. 
  
Vi har fått tilsagn til 3 delprosjekt. 2 av dem er ferdig; Flatøy  - der vi ikke har brukt penger, og 
pendleranalyse der særlig Lasse Hansen fra HFK analyse har bidratt sterkt til en spennende analyse. 
Jeg jobber nå med å ferdigstille prosjektregnskap og skrive sluttrapport for de 2 delprosjektene. 
  
I det 3. delprosjektet, vedr scene, er det valgt en løsning for overbygning som er noe dyrere enn først 
planlagt, og der ser kommunen etter mer midler. Foreløpig er det kun «scenegulvet» som bygges i 
flott tørrmur. I den forbindelse har jeg noen spørsmål: 

1.       Er det greit å be om utbetaling til de to delprosjektene som er ferdig og vente med det 
tredje? 

2.       Eller kan vi evt be om utbetaling også av HFKs tilskudd til scenen selv om ikke hele bygget 
gjøres ferdig før sommeren? 

3.       Kan vi søke om at de 50.000 kr som ikke brukes til Flatøyprosjektet overføres til scenen? 
  
  
  
Med venleg helsing  
  
John Fredrik Wallace 
Næringsrådgjevar Meland kommune. 
  
Epost: john.fredrik.wallace@meland.kommune.no 
Tlf:       +47 482 84 872. 
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Fra: Kari Patricia Kleppe [mailto:Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no]  

Sendt: torsdag 16. november 2017 14.48 

Til: John Fredrik Wallace 
Emne: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei. 
Her er kopi av godkjenning av endra budsjett for tilsegn-142-2016 
Det er også sendt elektronisk til kommunen. 
  
Venleg helsing 

 
Kari Patricia Kleppe 
Spesialrådgjevar 
Regional | næring 
HORDALAND FYLKESKOMMUNE 
  
Mob: 90993968 
Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no 
 
www.hordaland.no/naring | www.kom-an.no 
  
  
  
  

Fra: John Fredrik Wallace [mailto:john.fredrik.wallace@meland.kommune.no]  
Sendt: 1. november 2017 08:56 
Til: Kari Patricia Kleppe <Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no> 
Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei. 
Dere har det sikkert også travelt, og jeg liker derfor ikke å mase. Men vi er midt i gjennomføringen av 
disse prosjektene, som også involverer flere eksterne samarbeidspartnere, og vi lurer på når vi kan 
forvente et svar? 
  
  
Mvh John Fredrik 
  

Fra: John Fredrik Wallace  

Sendt: onsdag 11. oktober 2017 12.02 

Til: 'Kari Patricia Kleppe' 
Kopi: Anne-Kathrine Vabø; Arthur Kristian Arnesen; Kristin Nåmdal 

Emne: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei. 
Jeg viser til flere eposter og telefonsamtale, og som avtalt sendes en ny skriftlig henvendelse. 
  
Vi tar til etterretning at HFK ikke kan øke samlet tilskudd til de tre delprosjektene. 
  
Vi tar til etterretning at HFK kan være villig til å omfordele tilskuddet på kr 375.000 mellom de tre 
delprosjektene. Det ønsker vi å følge opp. I delprosjekt Flatøy-næring bruker vi mindre penger enn 
forventet, og deler av tilskuddet til dette delprosjektet kan omfordeles til de to andre delprosjektene. 
Vi søker om at kr 80.000 fra delprosjekt Flatøy omdisponeres til kr 50.000 til delprosjekt Frekhaug 
torg og kr 30.000 til delprosjekt pendleranalyser.  Som avtalt sendes en ny samlet budsjettoversikt.   
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Opprinnelig godkjent budsjett: 
Utgifter   Inntekter   
FLATØY NÆRING       
Egne timer Meland 100 Meland egne timer 100 
Prosessleder 100 Eksterne 100 
Frikjøp/akademia 80 Søknad HFK 130 
Reise og møteutgifter 50     
SUM 330   330 
        
        
PENDLING       
Egne timer Meland  50 Egne timer Meland 50 
Konsulent 180 Eksterne og planmidler 65 
    Søknad HFK 115 
SUM 230   230 
        
        
FREKHAUG SENTER       
Bygging scene inkl tak 200 Meland 100 
Utvikling sosiale 
møteplasser 

60 Eksterne 30 

    Søknad HFK 130 
SUM 260   260 
        
SUM SØKNAD HFK     375 
        

  
  
I revidert budsjett (under) er midlene flyttet - som omsøkt, samt at egen arbeidstid er fratrukket – 
den var satt opp likt på begge sider og skapte bare et uryddig oppsett: 
  
Utgifter   Inntekter   
FLATØY NÆRING       
Analyser og 
kompetansehevning 

100 Eksterne midler 50 

    Søknad HFK 50 
SUM 100   100 
        
PENDLING       
Konsulent/spørreunders. 295 Eksterne/egenbetaling* 150 
    Søknad HFK 145 
SUM 295   295 
        
FREKHAUG SENTER       
Arkitekt 50 Meland kommune, kultur  140 
Grunnarbeid 320 Senterforeningen 250 
Overbygg 200 Søknad HFK 180 
SUM 570   570 
        
SUM ALLE 3 DELPROSJEKT 965   965 
        
SUM SØKNAD HFK     375 
*Det tas forbehold om økt egenbetaling til pendleranalyser da det krever formell behandling hos 
ekstern aktør. Det er ikke endelig avklart p.t. 
  
Vennligst gi beskjed dersom dere behøver ytterligere informasjon. 



  
  
                                          
  
Med venleg helsing  
  
John Fredrik Wallace 
Næringsrådgjevar Meland kommune. 
Dagleg leiar Meland Utbyggingsselskap AS.  
  
Epost: john.fredrik.wallace@meland.kommune.no 
Tlf:       +47 482 84 872. 
  

 
  
  
  
  

Fra: Kari Patricia Kleppe [mailto:Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no]  

Sendt: tirsdag 10. oktober 2017 16.48 

Til: John Fredrik Wallace 
Kopi: Kristin Nåmdal; Anne-Kathrine Vabø; Arthur Kristian Arnesen 

Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei 
  
Takk for skisser over fint scenebygg! 
Dette har no ein unik karakter tilpassa Frekkhaug og vil på alle måtar gje meirverdi til område 
i sitt uttrykk og fleksibel bruk. 
  
  
På bakgrunn av dykkar orientering over det arbeidet som no er utført og endra behov for 
disponering av fylkeskommunen sitt tilsegn på kr 375.000 søkjer det her om både å få 
omdisponert  
midlane, samt ekstra løyving på kr 50 000 til pendlaranalyse og ukjent sum til scene i 
Frekkhaug. 
  
Eg vil be om ei enkel oversikt over akkumulerte og forventa kostnader på dei tre delprosjekta 
og revidert finansieringsplan. 
  
Eg ber dykk og sjå på om ei revidert kostnadsbruk innan eksisterande tilsegn, der ikkje nytta 
midlar til Flatøy kan nyttast til å dekka kostnadsbehovet for dei to andre prosjekta. 
  
Beste helsing Kari 
  

Fra: John Fredrik Wallace [mailto:john.fredrik.wallace@meland.kommune.no]  
Sendt: 2. oktober 2017 13:41 
Til: Kari Patricia Kleppe <Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no> 
Kopi: Kristin Nåmdal <Kristin.Namdal@meland.kommune.no>; Anne-Kathrine Vabø <Anne-
Kathrine.Vabo@hfk.no>; Arthur Kristian Arnesen <Arthur.Kristian.Arnesen@hfk.no> 
Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
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Hei. 
Jeg sender en kort prosjektstatus samt søknad om økte bevilgninger til to av delprosjektene. 
  
Vi er glad for de midlene som fylkeskommunen hadde anledning til å bevilge til de tre 
delprosjektene: 

-          Pendlingsanalyse 
-          Næring Flatøy 
-          Frekhaug senter 

  
På alle tre delprosjektene arbeider vi aktivt for å oppnå planlagte resultater. 
  
Frekhaug senter 
Vi har behov for å drøfte to forhold rundt arbeidet på Frekhaug senter.  For det første: 
1: Design. Midlene fra HFK kan gis til investering forutsatt design fra arkitekt. Vi valgte å benytte 
samme arkitekt som laget selve Utomhusplanen for Frekhaug  (den er sendt til dere tidligere), og har 
etter flere runder kommet frem til et design som vi mener kan passe både i forhold til lyd og 
kulturaktiviteter og det rent bygningsmessige. Skissene vil brukes sammen med selve 
Utomhusplanen for fremtidig utvikling av hele torgområdet. Det vi har mottatt fra arkitekten er 
vedlagt.  Er dette tilstrekkelig til å utløse de bevilgede midlene? 
  
2: Økonomi.  I opprinnelig søknad utgjorde HFKs tilskudd på kr 130.000 halvparten av samlet budsjett 
til delprosjekt Frekhaug senter, dvs kr 260.000.  Vi så tidlig at dette ble for lite til å få bygget scenene, 
og har derfor øket andre tilskudd. Budsjettet er nå slik: 
  

Inntekter   Utgifter   

Kultur, Meland kommune  140.000 Arkitekt 40.000 

Planmidler, Meland kommune 20.000 Grunnarbeid 300.000 

Hordaland FK 130.000 Overbygg  200.000 

Senterforeningen 250.000     

  540.000   540.000 

  
Vi har i dag hatt ny statusgjennomgang.  Selv om vi gjør alt så billig som mulig ser vi at budsjettet 
øker noe.  Særlig er det usikkerhet knyttet til tak/overbygg.  Vi søker derfor HFK om at tilskuddet til 
dette delprosjektet øker med kr 100.000, altså til kr 230.000. Siden interne og eksterne bidrag har 
øket mye siden søknaden ble innvilget håper vi at fylkeskommunen kan øke sitt bidrag også. 
  
  
Pendleranalyse 
Analysearbeidet har kommet et langt skritt videre, og fylkeskommunens Lasse Kolbjørn Anke Hansen 
skal presentere innsamlet statistikk for oss den 24.10. Vi tror vi får mye nytte av disse dataene på 
mange fagområder i de tre kommunene Meland, Lindås og Radøy. Etter dette er det fortsatt vår 
intensjon å gjennomføre en kvalitativ spørreundersøkelse. Vi er imidlertid usikre på hvordan det kan 
gjøres, og hvor mye det vil koste.  I opprinnelig budsjett er utgiftene slik: 
  

-          Tilsagn HFK        115.000 
-          Eksterne             65.000 (her har Lindås kommune bevilget kr 50.000) 

SUM                     180.000 
  
Sum utgifter til HFK og underleverandører er beregnet til ca 92.000 kr, slik at vi har om lag kr 70.000 
igjen. Så regner vi med at Meland klarer å samkjøre ca kr 100.000 fra et tilgrensende klimaprosjekt, 



slik at vi da vil ha opptil kr 170.000 til kvalitative spørreundersøkelser. Vi antar at jo mer midler vi har 
jo bedre blir analysene, og vi søker derfor fylkeskommunen om å øke sitt tilskudd med kr 50.000.   
  
Næring Flatøy  
I dette prosjektet går arbeidet videre både med selve områdeplanen og drøfting av fremtidig 
næringsutvikling. Blant annet jobber næringsprosjektet aktivt med å forsøke å skaffe ekstern 
hotellinvestor, dette skjer gjennom et nært samarbeid mellom kommunen og privat 
utbygger.  Foreløpig bruker vi ikke mer penger enn mindre utlegg som privat utbygger dekker selv og 
vår egen arbeidstid.  Høyskolen, NHH og NHO har alle stilt opp gratis. 
  
Vi har drøftet gjennomføring av analyser, men de er gjerne mer «regionale» enn vårt prosjekt, og vi 
er derfor noe tilbakeholdne med slike analyser i dette fora.  Slik det ser ut akkurat nå så vil ikke alle 
disse midlene bli brukt. 
Fylkeskommunen bevilget kr 130.000 til dette delprosjektet.   
  
  
  
Ta gjerne kontakt hvis dere har spørsmål, og vi stiller også gjerne på et møte dersom det er ønskelig. 
  
  
  
  
Med venleg helsing  
  
John Fredrik Wallace 
Næringsrådgjevar Meland kommune. 
Dagleg leiar Meland Utbyggingsselskap AS.  
  
Epost: john.fredrik.wallace@meland.kommune.no 
Tlf:       +47 482 84 872. 
  

 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

Fra: Kari Patricia Kleppe [mailto:Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no]  

Sendt: mandag 29. mai 2017 17.14 

Til: John Fredrik Wallace 

Kopi: Kristin Nåmdal; Anne-Kathrine Vabø; Arthur Kristian Arnesen 
Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei John Fredrik 
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Vi har nå sett på søknad om disponering av midlar. 
Kort oppsummert oppfattar vi at det blir slik: 
Kostnad kr 820 000 søkt og fått tilsegn -142-2016 kr 375 000 er endra med auka kostnad og 
finansiering til kr 965 000. 
Kostnader 
Tittel 2017 SUM Søkt endret SUM Finansiert 

HFK 
Flatøy; analyse arbeid, 
tiltak 

330 000 330 000   330 000 130 000 

Pendling; analyse 230 000 230 000   215 000 115 000 
Frekkhaug senter; 
analyse 

260 000 260 000 Bygging av 
Scene 

420 000 130 000 

Sum 820 000 820 000   965 000 375 000 
  
Godkjend finansieringsplan i søknad/tilsegn 
Tittel 2017 SUM Søkt endra 

Eksterne, privat og anna off. 195 000 195 000 300 000 
Meland kommune, 
eigeninnsats og midlar 

250 000 250 000 290 000 

Søknad HFK 375 000 375 000 375 000 
Sum 820 000 820 000 965 000 
  
Rapportering av planer og aktivitet for tiltak Pendling og Flatøy har vi ingen merknader til og 
tek orienteringa til positiv etterretning. 
Sum tilsegn frå Hordaland fylkeskommune er ikkje endra og prosjekta/tiltaka kan 
gjennomførast ut frå gjeve tilsegn. 
  
For tiltak utvikling av Frekkhaug senter som sosial arena og lokalsenter vert søkt endra  frå 
analyse til investering.  
Investeringa er i tråd med analysar og prioriteringar i «Frekhaug Utomhusplan» frå nov. 
2016. 
Forut for at tilsegna på kr 130 000 kan gjevast til bygging av scene til Frekkhaug Torg er at 
scene med tekniske installasjonar og tak vert  
ferdig designa og  prosjektert og vist korleis det i inngår i eit heilskapleg designuttrykk for by-
rommet / torget.  
  
Om de vel å nytta dei kr 130 000 til dette er det heilt greitt. Men ikkje å starte å bygge scene 
ut frå det skisse materialet vi har motteke. 
  
Vonar dette svaret gjer at de kan arbeide vidare med prosjekta. 
  
Med vennleg helsing 
Kari Patricia  
  

Fra: John Fredrik Wallace [mailto:john.fredrik.wallace@meland.kommune.no]  
Sendt: 24. mai 2017 09:44 
Til: Kari Patricia Kleppe <Kari.Patricia.Kleppe@hfk.no> 
Kopi: Kristin Nåmdal <Kristin.Namdal@meland.kommune.no> 
Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei, 
Behøver dere mer informasjon for å kunne behandle denne oppdaterte søknaden? 
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Vi er litt utålmodige, og håper det er mulig med en rask saksbandling. 
  
  
  
  
  
Med venleg helsing  
  
John Fredrik Wallace 
Næringsrådgjevar Meland kommune. 
Dagleg leiar Meland Utbyggingsselskap AS.  
  
Epost: john.fredrik.wallace@meland.kommune.no 
Tlf:       +47 482 84 872. 
  

 
  
  
  
  

Fra: John Fredrik Wallace  

Sendt: fredag 19. mai 2017 11.47 
Til: 'Kari Patricia Kleppe' 

Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei Kari. 
  
Som vi har orientert om så har arbeidet med sentrumsutvikling Frekhaug og stedsutvikling på Meland 
pågått en god stund. Vi har nylig sendt deg Utomhusplanen for Frekhaug torg, som viser hvordan 
innleide arkitekter ser for seg en god utvikling for både selve torget og området rundt. Et av de 
krevende temaene er kombinasjonen næring og aktivitet. Aktivtetsareal som reduserer muligheten 
for å drive næring er krevende å få til.  Vi forsøker derfor å utnytte de arealene som i minst mulig 
grad påvirker handelen negativt. 
  
Den oversendte Utomhusplanen viser en måte å arbeide på som har fått gehør både hos kommunen 
og senterforeningen. Planen er også presentert for Meland Ungdomsråd.  I planleggingen av et nytt 
aktivitetsområde – også beskrevet i Utomhusplanen, så vil senterforeningen søke samarbeid med 
eventuelle frivillige og organisasjoner registrert i frivillighetsregisteret. 
  
Første trinn er uansett scene. Det  forslaget som du nå får oversendt er vist til både ordfører og 
styreleder i senterforeningen. De er begge begeistret. Bygging som vist vil kreve at det 
fylkeskommunale tilskuddet kan gå til dette!  Senterforeningen har lovet å finansiere reisverket oppå 
scenen.  Hvordan det gjøres i detalj, og kostnad, er ikke endelig fastsatt, men vi regner med rask 
«behandling».  Kommunen tar ansvar for byggingen av scene, og det kan komme på plass rett etter 
sommeren i år! 
  
Når det gjelder aktivitetsområde på en annen del av området, så er det noe vår kulturavdeling jobber 
med sammen med blant annet senterforeningen. Også her ser vi etter flere lokale 
samarbeidspartnere og foreninger registrert i frivillighetsregisteret.  
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Dersom fylkeskommunen har flere midler å bidra med enten det er til scene, beplantning eller 
aktivitetsrområder så sette vi veldig stor pris på det. 
  
Trenger du mer informasjon? 
  
  
Litt om entreprenørs beskrivelse av scenearbeidet: 
  
Det skal etableres et amfi rundt scene midt på Frekhaug Torg mellom parkeringsplass og 
butikker/trengingssenter som anvist. Scenen er ca 10 meter lang, 6 meter dyp. Amfiet består av to 
trinn, 40-45 cm trinnhøyde, total høyde 85-90 cm. Dybde ca 60cm.  
 
Topp av amfi, dvs det andre skiftet, har mål som scene, dvs ca 10x6m. Nedre skift tilpasses terrenget. 
Total lengde ihht skisse ca 30 meter med utvendig hjørne og amfi i 2 skift langs kortsiden.  
  
Amfiet bygges opp av håndstein ensidig mur og som trinnflate brukes heller ca 8-10 cm tykke. 
Steinen leveres av Hardangerskifer AS som for Sagstad Skule.  
  
Hellene foreslåes trukket 2-3 cm utenfor selve opptrinnet for å gi en flott skyggeeffekt. Denne 
utførelsen vil gi et meget rent utseende uten at det blir for «pent»! 
  
Eksisterende bed beholdes med trær og busker så langt det er mulig. 
 
Topp scene er i nivå med dagens betongkant i dette området. Vi foreslår at asfalt i dette området 
beholdes og at betong/platting legges rett på asfalten.  
  
Litt om priser: 
  
Amfi ca. 30 meter som beskrevet på skisse, 2 skift:  
186.000,- eks mva. 
  
Støping av scenegulv i betong 8-10 cm tykkelse, armert. Areal 50-55m2. 
500,-/m2 eks mva. 
  
Elektro: fremlegg og montering av strømsøyle. 
50 000 eks.mva. 
  
Det anbefales at det settes av kr. 300 000 eks.mva til dette prosjektet. 
  
  
  
  
  
Med venleg helsing  
  
John Fredrik Wallace 
Næringsrådgjevar Meland kommune. 
Dagleg leiar Meland Utbyggingsselskap AS.  
  
Epost: john.fredrik.wallace@meland.kommune.no 
Tlf:       +47 482 84 872. 
  

mailto:john.fredrik.wallace@meland.kommune.no


 
  
  
  
  

Fra: John Fredrik Wallace  
Sendt: mandag 15. mai 2017 13.28 

Til: 'Kari Patricia Kleppe' 

Emne: SV: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei. 
Kan du antyde når vi kan forvente et svar? 
  
  
  
John Fredrik 
  
  

Fra: John Fredrik Wallace  

Sendt: fredag 12. mai 2017 14.28 

Til: 'Kari Patricia Kleppe' 
Emne: Oppdatert søknad fra Meland om attraktive senter 
  
Hei. 
Vedlegger prosjektstatus og oppdatert prosjektbudsjett. 
  
Håper det er mulig å få rask tilbakemelding. 
  
  
  
  
  
  
  
Med venleg helsing  
  
John Fredrik Wallace 
Næringsrådgjevar Meland kommune. 
Dagleg leiar Meland Utbyggingsselskap AS.  
  
Epost: john.fredrik.wallace@meland.kommune.no 
Tlf:       +47 482 84 872. 
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